



Family Village Les Hunaudières

Ruaudin - Le Mans Sud (72)



www.familyvillage.com/www.familyvillageleshunaudières.com

Au sud du Mans, sur un terrain de 95 000 m², Family Village Les Hunaudières développe 30 272 m² GLA. L'ensemble accueille des moyennes surfaces spécialisées, des boutiques, des restaurants et un parking. Family Village Les Hunaudières vient combler un manque dans l'offre commerciale de l'agglomération et limite ainsi l'évasion commerciale.

In the South of Le Mans, and on a site of 95,000 sqm, Family Village-Les Hunaudières is developing a net floor area of 28,830 sqm. It currently comprises specialist medium-sized retail spaces as well as smaller stores, restaurants and space car park. Family Village Les Hunaudières has filled a gap in the area's retail offering and will therefore help to stop shoppers moving to other areas.

Données d'accès / Access information

Face au célèbre circuit automobile des 24-Heures du Mans, Ruaudin est accessible depuis la RN138 et la RD92.

Opposite the circuit of the famous Le Mans 24 Hours race and accessible from the RN138 and the RD92.

Les principales enseignes / Representative brands

- C&A
- Électro Dépôt
- Intersport
- Jardiland
- Kiabi
- La Halle aux Chaussures
- La Halle aux Vêtements



Surface
30 272 m² GLA
Surface area
30,272 sqm of GLA



Zone de chalandise
350 000 habitants
Catchment area
350,000 inhabitants



Moyennes surfaces
22
Medium sized stores
22



Espaces restauration
2
Restaurants
2



Boutiques
5
Shops
5



Stationnement
1 250 places
Parking
1,250 spaces



Ouverture
Avril 2007
Opening
Avril 2007